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Seneste møde i genstartsteamet omhandlede Coronpas og er fulgt op med materiale med 

gennemgang af planerne. Det er rundsendt til info via AquaShare.  

Vi fastholder, at vi ikke interesserede i, at Coronapas bliver adgangskrav til almindelige 

idrætsfaciliteter og breddeidrætten. Det bliver meget lidt håndterbart.  

 

Med den seneste plan for genåbning er der lidt mere klarhed over den kommende tid, dog 

ikke mere, end at svømmehallerne ikke er direkte nævnt. Det er forventningen at der 

indkaldes til møde i Sektorpartnerskabet inden længe. 

Udover yderligere i forhold til hvornår vi kan åbne håber vi også, at der kommer yderligere 

om Coronapas, som en del af genåbningen. 

3. Siden Sidst 
 

a. Ind- og udmeldelser - Se bilag 1.   

 
b. AquaPunkt 

Intet nyt. 

 

c. Erhvervslivredderprøven 

Der er møde i styregruppen 14. april.  

 

Der er 19. marts rundsendt info vedr. yderligere forlængelse af udløbsdatoen for prøver, så 

alle prøver der er aflagt indenfor det seneste år nu er gyldige til 15. juni. 

 

d. Svømmebadsassistentuddannelsen 

Intet nyt 

 

e. Kurser 

Pga. af de fortsatte begrænsninger i forhold til at afvikle kurser med fysisk fremmøde er de 

planlagte Teknik kurser flyttet online. Første Teknik 1 blev gennemført med 20 deltagere 

og en lille venteliste. Derfor blev der hurtigt planlagt endnu et Teknik 1 til afvikling 25. 

marts. Kurset er gennemført med 10 deltagere. 

 
Herudover er der planlagt en række online kurser til afvikling i april måned i samarbejde 

med IUCE, med mulighed for flere, hvis der er behov. 

 

De to planlagte psykiskførstehjælpskurser er flyttet til efter sommerferien. 

f. LOA/Idan 

Fremtidens svømmefaciliteter / Danskernes svømmevaner: 
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Vi har 16. marts modtaget den færdige udgave af rapporten ” ´Faciliteter til danskernes 
svømme- og vandkultur – analyse og overblik”. Den er rundt til alle via AquaShare.  
OBS! Rapporten er ikke offentliggjort endnu og er derfor UDELUKKENDE til egen 
gennemlæsning. 
 
Det fælles arbejde omkring kommunikation og offentliggørelse pågår stadigt og der 
arbejdes i øjeblikket på en række webinarer i forbindelse med formidling af resultater. Der 
arbejdes også med en pixibog med formidling af resultaterne.  
Præsentationen af resultaterne er planlagt til ultimo april.   
 
NTNU spørgeskema 
Der er som forventet en udfordring med at dem der skal udfylde skemaet er hjemsendt. 
Det er derfor besluttet, at svarfristen forlænges inden der sættes en ringerunde i gang.  

 
g. IAKS/IAKS Nordic 

Foreningen var ved generalforsamling 18. marts repræsenteret ved Lars og 
sekretariatet / Karin. 
 

h. IUCE/Klaus Frejo 

Intet nyt 
 

i. KL 

Intet nyt.  
 
 

j. HI/IFFD  

Formændene er forsat i god og tæt dialog. 

Ny udgave af hensigtserklæringer er på plads.  Vedlagt i særskilt bilag. 

 

4. Årsmøde / AquaShare Live 2021 

a. Arbejdet med kontakt til mulige partnere er gået i gang. Det går ikke helt så hurtigt som 

ønsket, men er i gang. 

 

b. Planlægning af programmet er forsat i proces til forhåbentlig endelig behandling ved næste 

møde i planlægningsgruppen 21. april. 

 
Slut april skal der være truffet en endelig beslutning i forhold til afvikling. 

5. Generalforsamling 

a. Sikkerhedsdagen er udsat til efteråret og generalforsamling 29. april 2021 afvikles derfor 
som et særskilt arrangement.  
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Med den seneste genåbningsplan på plads arbejder vi videre på en generalforsamling med 
fysisk fremmøde i kombination med muligheden for at være med online og fysisk 
bestyrelsesmøde dagen før.  
 
Det blev besluttet, at vi der skal gøres en indsats at gøre det attraktivt møde op med et 
godt oplæg. 
Forslag til indhold: Hvordan får vi vores medarbejdere godt tilbage på arbejde igen? 
”Social kapital”  
Oplæg + mulighed for besøg hos Nyborg badeland, som er nyrestaureret. 
Deltagerbetaling for deltagelse ved oplæg og frokost. 
 
Sekretariatet arbejder videre med planlægning af dagen og søger for, at arrangementet 
bliver i overensstemmelse med gældende retningslinjer. 
 

b. Valg: 
 
Lars Norring og Anette Larsen er på valg i gruppe A. Lars genopstiller. Anette ønsker ikke at 
genopstille, men vil forsat gerne stå til rådighed forhold til udvalgsarbejde. Mads Ramsing 
er på valg i gruppe B og stiller sig til rådighed for genvalg. 

 

Kandidater: 
Lars har snakket med både Mette Bendstrup og Kent fra Haslev. De har begge 
tilkendegivet, at der gerne vil stille op til poster som henholdsvis bestyrelsesmedlem og 
suppleant.  

6. Medlemsrekruttering 

 

a. Medlemsrekrutterings webinar 

Med henblik på at tiltrække anlæg arbejdes der i øjeblikket på en vejledning / et sæt 

retningslinjer til brug ved genåbning med udspring i et internationalt regelsæt.  

Vi tror ikke på, at et webinar der alene præsenterer foreningen, er interessant nok. 

 

Karin, Mads og Henrik arbejder videre med dokumentet og arbejder på, at få det klar til 

at rundsende til medlemmer inden påske med et webinar for alle efter påske. 

 

MST webinaret (punkt C) er lidt i samme boldgade i forhold til at tiltrække ikke-

medlemmer og få deres opmærksomhed.  

 

b. Indsats mod myndighederne (tilsynsførende) 

Webinaret med MST 19. marts med ca. 60 tilmeldte har vist, at der er stor interesse for 

foreningen fra de tilsynsførende (myndighederne), når vi leverer indhold de finder 

interessant. 

Rigtigt mange har ringet ind og flere har givet udtryk for, at de gerne vil være medlem, 
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men ikke kan overbevise beslutningstageren om, at det er det rigtige. Begrundelsen er, 

at der ikke er nok aktiviteter for dem. 

 

Med den aktuelle interesse og opmærksomhed vil det være et godt tidspunkt, at rette 

fokus på gruppen i forhold til medlemsrekruttering. Bl.a. ved at imødekomme ønsker 

og behov om et sted at samles for at få viden. 

Der er blevet oprettet en lukket gruppe på AquaShare kun for de tilsynsførende / 

medlemstypen Myndigheder, hvor de har nem adgang og kontakt til hinanden på tværs 

af landet, som er noget af det der bliver efterspurgt. Det blev præciseret, at gruppen 

kun er for Myndighederne og ikke for fx leverandører der er hyret af kommunerne til at 

foretage tilsyn. 

 

Udover gruppen, som har vist sig at være attraktiv, arbejder vi på en flyer målrettet 

myndighederne. 

 

Vi fastholder fokus på de mange muligheder der ligger i god dialog mellem de 

tilsynsførende og svømmehallerne Bl.a. med indhold til bladet. 

7. Samarbejdspartnere 

Der er rundsendt brev med præsentation af foreningen med invitation til dialogmøder med 
følgende organisationer: 

• Miljøstyrelsen – Der er aftalt deltagelse ved webinar 19. marts. 

• DI - Lasse Friberg (ansvarlig for feriecenter/badelande), der er afsendt 

mødeforespørgsel – ingen respons 

• HORESTA – intet nyt 

• Wellness Danmark (har en certificeringsordning for wellnessfaciliteter) 

• Camping Outdoor Danmark (brancheorganisation for camping og outdoorbranchen) 

• DK-Camp (sammenslutning af 230 campingpladser) 

• DCU (driver selv 22 pladser – derudover interesseorganisation for campister) 

• Rådet for Større Badesikkerhed – Intet nyt 

• Dansk Svømmeunion – der blev 16. februar afholdt et godt og konstruktivt møde med 

direktør Merete Riisager, hvor det bl.a. blev aftalt at Svømmeunionen får en fast side i 

bladet og at Merete Riisager holder oplæg ved AquaShare Live.  

8. Økonomi 

a. Kort gennemgang af endeligt årsregnskab.  

Materialet var ved mødet endnu ikke klart fra revisoren. 

b. Revideret budget 2021 vedhæftet som særskilt bilag til orientering. 

Gennemgang af realiseret 2020 budget. 

Der var ingen spørgsmål til gennemgangen. 
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9. Kommunikation  

a. Årshjul 
I forlængelse af beslutningen om at skære i antallet af timer til kommunikation på sidste 
bestyrelsesmøde er der blevet udarbejdet et årshjul med aktiviteter / opgaver ud fra det 
timeantal der er til rådighed. 
 
Årshjul vedlagt som særskilt bilag. 
 
Lars kommenterede på, at der skal findes en balance hvor vi skal forsætte det gode 
arbejde, men sekretariatet samtidig bliver bedre til at sige nej. 
Sekretariatet og bestyrelsen skal finde fælles fodslag i forhold til prioritering af opgaver og 
ændringer / tilpasninger.  
 

b. Status på indsats i forbindelse med navneskifte 
Pressemeddelelse sendt til: Licitationen, Arkitekten og Danske Kommuner  
Annoncering er udført hos: Idræt, Kultur & Fritid (HI’s magasin) – Halvsides annonce 
Licitationen - Helsides Advertorial (hvordan får vi en bedre byggeproces), KL.dk / 
danskekommuner.dk – En uges bannerannoncer 
Herudover er der bestilt kuglepenne, blokke, omslagsmapper og roll-up. 
 
Punkt til næste bestyrelsesmøde: Opsamling på navneskiftet i forhold til handleplanen. 

10. Eventuelt 

Adgang til Svømmebadet: Svømmebadet er pt. frit tilgængeligt for alle – også ikke 

medlemmer. Det gør, at vi ikke kan bruge bladet som argument for medlemskab.  

 

Der var enighed om, at vi generelt gerne må være mere kritiske i forhold til hvad vi deler 

frit for alle. Vi arbejder frem mod at Svømmebadet skal ligges bag lås og kun være 

tilgængeligt for medlemmer. 

 


